
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PETRIJANEC 
OPĆINSKO VIJEĆE 
KLASA: 024-01/23-01/2 
URBROJ: 2186-6-01/3-23-8 
Petrijanec, 18. svibnja 2023. 
 
Temeljem članka 36. Statuta Općine Petrijanec (»Službeni vjesnik Varaždinske županije«, 

broj 31/21) sazvana je 20. sjednica Općinskog vijeća za dan 18. svibnja 2023. godine u 

Velikoj dvorani Društvenog doma u Petrijancu, Trg svetog Petra 8, s početkom u 19:00 sati 

te je izrađen sljedeći 

 

ZAPISNIK 
sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec 

 

Nazočni vijećnici: 1. Zvonko Bedenik, potpredsjednik Općinskog vijeća, 2. Matija Košić, 

potpredsjednik Općinskog vijeća, 3. Diana Kovačić, 4. Ines Krobot, 5. Marijan Ljubić, 6. 

Miroslav Koprek, 7. Rudolf Potočnjak, 8. Goran Kišić, 9. Ines Kurečić, 10. Gordana Vidović, 

11. Zdravko Mikulek 

 

Sjednici opravdano nisu nazočni: Martin Evačić, Josip Božić 

 

Sjednici su nazočni: Željko Posavec, općinski načelnik, Ankica Košić, pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela, Bruno Ister, direktor Varkom d.o.o., Mario Željezić, voditelj 

LAG Sjeverozapad 

 
 UTVRĐIVANJE KVORUMA I IMENOVANJE ZAPISNIČARA 

 

Potpredsjednik Općinskog vijeća Matija Košić utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 11 

vijećnika od ukupno 13 vijećnika te utvrđuje kako je za pravovaljano donošenje odluka 

potrebna natpolovična većina (7 članova).  

Zapisnik piše  Ankica Košić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Matija Košić prelazi na USVAJANJE DNEVNOG REDA. 

 

Uz poziv na 20. sjednicu Općinskog vijeća vijećnici su dobili sljedeći  

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 

1. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća od 27. travnja 2023. godine 

2. Sustav odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda Aglomeracije Varaždin na području 

Općine Petrijanec – Varkom d.o.o. 

3. Izvješće o priključenosti na vodovodnu mrežu i stanje vodovodne mreže na području 

Općine Petrijanec – Varkom d.o.o. 



4. Informacija o prijavljenim natječajima na LAG Sjeverozapad i informacija o otvorenim 

natječajima te planovi za naredno razdoblje – LAG Sjeverozapad 

5. Vijeće za prevenciju – statistika i izvješće 

6.  Informacija o prijavljenim projektima na Program održivog razvoja lokalne zajednice 

– Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova EU za razdoblje od 2013. - 2022. godine 

7. Pitanja i prijedlozi vijećnika 

8. Razno 

 
Načelnik Željko Posavec pozdravlja goste Brunu Istera, direktora Varkoma d.o.o., koji će 
dati informacije za drugu i treću točku, te Maria Željezića, voditelja LAG Sjeverozapad, koji 
će dati informacije za četvrtu točku, te im se zahvaljuje na dolasku. 
 
Matija Košić, potpredsjednik Općinskog vijeća daje dnevni red na usvajanje. 

Sa 11 glasova „ZA“ prihvaća se prijedlog dnevnog reda. 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća od 27. travnja 2023. godine 

 

Matija Košić pita da li ima netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 19. sjednice te 

otvara raspravu.  

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

11 glasova „ZA“ donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec od 27. travnja 

2023. godine. 

 

Točka 2. 

Sustav odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda Aglomeracije Varaždin na području 

Općine Petrijanec – Varkom d.o.o. 

Matija Košić daje riječ Bruni Isteru, direktoru Varkoma d.o.o.  

 

Direktor Bruno Ister navodi kako na području Općine postoji pravac A2 podsustav 

Petrijanec koji podrazumijeva 18 km cjevovoda. Tu su predviđena 742 priključka na 

kanalizacijski sustav. Nema još uporabne dozvole jer su se radile izmjene i dopune i trebalo 

je popratiti dodatnom dokumentacijom da bi se dobila uporabna dozvola. Čekala se ocjena o 

potrebi strateške procjene utjecaja na okoliš. Očekuje se da će kod Vas biti uporabna 

dozvola gotova do 6. mjeseca. 

 

Načelnik Željko Posavec postavlja pitanje da li će nakon izdavanja uporabne dozvole 

poslati dopise? 

 

Bruno Ister odgovara kako će se poslati dopisi, u Zelendvoru su već poslani dopisi ljudima 

da su se dužni priključiti. Puno ljudi u Zelendvoru nije priključeno na vodovod i trebali bi se 

priključiti. Sam priključak je besplatan. Ovih dana zaposlen je vodni redar i on je počeo raditi. 

Od 18 uporabnih dozvola do sada je ishođeno 10 i vi ćete vjerojatno biti jedanaesti. 

 



Zdravko Mikulek pita kada će se ljudima poslati dopis da se moraju priključiti na 

kanalizaciju? 

 

Bruno Ister odgovara čim dođe uporabna dozvola onda bi se trebalo priključiti. 

 

Zdravko Mikulek navodi kako ne pita zbog vremena, nego zbog toga jer je mnogo ljudi 

starijih te ne mogu kupiti cijevi, ne može se odmah ići na penalizaciju. 

 

Bruno Ister odgovara da se ne bude penaliziralo, već će se upozoravati, bude neko 

prijelazno razdoblje. Projekt vrijedi 4.464.000,00 eura od čega Općina plaća milijun eura. 

Platili ste veći dio, još Vam je ostao manji dio. 

 

Miroslav Koprek pita da li će se približno u sedmom mjesecu moći priključiti? 

 

Bruno Ister odgovara kako se može računati sedmi mjesec. 

 

Marijan Ljubić napominje što se tiče Zelendvora, stvarno je specifičan, prije se moglo 

priključiti na kanalizaciju. Koji se tada nisu priključili, sada kada prime dopis sad će se 

priključiti. Ako sada nisu priključeni, sada će biti obavezno? 

 

Bruno Ister odgovara kako će se za početak dobiti račun za paušal. 

 

Zvonko Bedenik napominje kada se završi uporabna dozvola, imamo odvojak koji nema tu 

aglomeraciju, čini mi se Dravska ulica u Družbincu. 

 

Načelnik Željko Posavec se nadovezuje kako je to iza Marketa Barbara u Družbincu, tamo 

je ostalo s desne strane 5 priključaka, s lijeve strane 2 priključka. 

 

Bruno Ister napominje kako bude se nekako to riješilo. 

 

Načelnik Željko Posavec spominje da je habajući sloj asfalta izveden skoro 10 km, dakle 

9,7 km, izvedeno je 13,9 gravitacijskog cjevovoda i 4,7 km tlačnog cjevovoda. Bilo je pitanje 

vijećnice Ines Krobot u vezi priključenosti na kanalizaciju koja je bila izvedena prije. Od 2017. 

do 2022. vidi se u Majerju da je broj priključaka porastao sa 135 na 172 priključka. Imamo 

šest crpnih stanica na području Općine koje još nisu u funkciji, imaju priključak struje i čekaju 

tehnički pregled. 742 priključka su besplatna za naselja gdje je aglomeracija, je li tako? 

 

Bruno Ister odgovara da je tako. 

 

Načelnik Željko Posavec napominje kako se ljudi trebaju nakon dopisa samo priključiti. 

 

Bruno Ister potvrđuje da nema nikakvog troška samo se trebaju priključiti. 

 

Načelnik Željko Posavec pita u kojoj je fazi pročistač, bila je nabava, onda ste otvarali novi 

natječaj. 

 



Bruno Ister odgovara kako su došle tri ponude, te se razmatraju, ponude su iznad 

procijenjene vrijednosti, procijenjena vrijednost bila je 26 milijuna eura. Za duplo je narasla 

cijena od 2010. godine kad je bio prvi natječaj. 

 

Točka 3. 

Izvješće o priključenosti na vodovodnu mrežu i stanje vodovodne mreže na području 

Općine Petrijanec – Varkom d.o.o. 

Matija Košić daje riječ Bruni Isteru, direktoru Varkoma d.o.o. 

 

Direktor Bruno Ister navodi kako su dobili materijale, unutra su tablice. Vi imate na području 

općine od 2000. godine 132 vodovodna priključka. Vaša glavna vodovodna mreža koja ide 

od Hrašćice do Petrijanca je građena 70-ih godina prošlog stoljeća, taj cjevovod se kvari, bilo 

je 77 kvarova na vašem području. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako je 2022. godine 1 232 kućanstva bilo priključeno na 

vodovodnu mrežu. Čisto za usporedbu, Čistoća d.o.o. ima 1 053 korisnika. Vodovodna 

mreža u Majerju je rađena 2002. i 2006., u Petrijancu 2002. i 2008.  

 

 

Točka 4. 

Informacija o prijavljenim natječajima na LAG Sjeverozapad i informacija o otvorenim 

natječajima te planovi za naredno razdoblje – LAG Sjeverozapad 

Matija Košić daje riječ Mariu Željeziću, voditelju LAG Sjeverozapad. 

 

Voditelj Mario Željezić pozdravlja prisutne, te navodi kako će ukratko prezentirati natječaje 

LAG-a Sjeverozapad. LAG Sjeverozapad je organizacija koja je osnovana krajem 2010. 

godine. Osnovan je među prvima na inicijativu Županije i 11 općina i gradova s područja 

sjeverozapadnog dijela. Trenutno ima 13 općina, i 14 će biti uskoro.  

2014. godine su se javili Agenciji za plaćanja u poljoprivredi i dobili su 14,5 milijuna kuna. 

Cilj LAG-a je da kreira svoju politiku od gore prema dolje, ostale politike se kreiraju na drugi 

način. Kod nas se uključuje lokalno stanovništvo u izradu dokumenata i onda se u njega 

ugrade želje, interesi, potrebe terena područja kojeg LAG djeluje i za te potrebe se raspisuje 

natječaj. 2014. je bilo prvo programsko razdoblje. Bilo je područje poljoprivrede. Za male 

poljoprivrednike 2018. godine je bilo 2,5 milijuna kuna. S područja Općine su se javila dva 

OPG-a, ali nisu po bodovima zadovoljili. Drugi natječaj za potporu malih poljoprivrednih 

gospodarstava raspisan je 2020. godine. 51 prijava je bila na prvi natječaj, bila je kampanja 

po naseljima. Za drugi natječaj nije bilo kampanje, bilo je 125 prijava, od 23 prijave s 

područja općine Petrijanec su prošla dva OPG-a. To je OPG Danijel Košić i Šantalab Ivica. 

Trenutno je u provedbi treći natječaj, dobiveno je 12 prijava, novaca je za 6 projekta. 

 

Načelnik Željko Posavec pita samo 12 prijava ste imali a prošli put 120? 

 

Voditelj Mario Željezić odgovara da je tako, sad se radila kampanja i ljudi su komentirali da 

imamo malo sredstava i nisu se javljali baš. Za velike poljoprivredne proizvođače je 

raspisano 2019., došlo je 10 prijava, financirano je također 10 prijava. Iz područja vaše 

Općine se javio OPG Golubić Ivan i oni su realizirali svoj projekt. Što se tiče općina i gradova 



tu su bila dva natječaja 2018. i 2019. Natječaj je bio složen da svaka općina i grad može 

dobiti sredstva. Općina Petrijanec se javila na prvom natječaju za parterno uređenje groblja, 

dobila je preko 35.000,00 eura, maksimalan iznos. Taj projekt je završen i isplaćen. Na drugi 

natječaj 2019. Općina Petrijanec ponovno je prijavila groblje, Izgradnja rotacijskog parkinga 

kod groblja u Petrijancu, vrijednost 58.000,00 eura, još je u realizaciji. 

Najčešće su prijavljivana groblja i nekakvi sportski objekti jer je teško naći financiranje u 

nekim drugim izvorima za to. Natječaj koji je trenutno u obradi je zadnji natječaj koji nije bio 

planiran, te se time završava programsko razdoblje 2014. - 2020. 

Ulazi se u novo programsko razdoblje, radi se strategija za novo razdoblje 2023. - 2027.  

Bile su radionice po terenu, očekuju se nova sredstva, prema nekim procjenama trebali bi 

dobiti 2,2 milijuna eura. U novu strategiju će biti ugrađeni natječaji za poljoprivredu za manje 

poljoprivrednike i veće. Natječaj je planiran za općine i gradove. Napravljena je anketa i 

sastanak s načelnicima i gradonačelnicima da se prilagodi što više općinama i gradovima. 

Pokazao se interes za turizam. Sljedeći tjedan će biti napravljen sastanak za to te se 

pozivaju načelnik i svi zainteresirani sumještani. Iz ankete se vidi da je interes za dječja 

igrališta, sportske građevine, javne zelene površine, društvene domove i groblja. 

Prilikom prijave na natječaj LAG-a Općina mora predati Odluku Općinskog vijeća te ste na 

neki način i vi uključeni u priču. 

 

 

Točka 5. 

Vijeće za prevenciju – statistika i izvješće 

Matija Košić daje riječ načelniku Vijeća za prevenciju Općine Petrijanec načelniku Željku 

Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako je bila sazvana 2. sjednica Vijeća za prevenciju 

Općine Petrijanec, gdje su bili prisutni članovi Leonardo Sakač, Eduard Oršoš, Ankica Košić, 

te Željko Posavec, nije bilo Nataše Šincek, bivši komunalni redar - referent još je u Odluci, 

međutim bio je Andrej Knežević, novi komunalni redar - referent. 

Raspravljalo se o dvije stvari koje ste dobili u materijalima, stanju sigurnosti na cestama na 

području općine Petrijanec i sigurnosnom stanju na području općine Petrijanec. Dobili ste 

dvije statistike, jedna je za prvo tromjesečje 2023. godine da si možete usporediti a druga je 

za 12 mjeseci 2021. i 2022. godine. 

Što se tiče samog prometa, 2022. godine imali smo 30 prometnih nesreća, od toga 9 s 

ozlijeđenim osobama i 21 prometna nesreća s materijalnom štetom.  

2023. u prva tri mjeseca dogodile su se 3 prometne nesreće. 

Raspravljali smo o brzini u Zelendvorskoj ulici, Ulici Florijana Bobića, o semaforu u Ulici 

Florijana Bobića, dakle paljenju crvenog svjetla pa prolaženjem kroz crveno svjetlo, gdje smo 

dobili odgovor da će se to kontrolirati od Vladimira Lešnjaka. 

Raspravljalo se o čestim pritužbama mještana o okupljanjima iza Marketa Barbara u 

Družbincu, gdje nam je bilo rečeno da ustvari treba prijaviti zbog narušavanja javnog reda i 

mira. 

Raspravljalo se o vandalizmu na području općine Petrijanec, kod nogometnih klubova gdje 

više nema odigranih nogometnih utakmica, apeliralo se na policiju da više kontrolira takva 

mjesta. Sugerirano nam je postavljanje video nadzora. 



Krenulo se na drugu točku, u 2021. godini bilo je 64 kaznenih djela, u 2022. godini 58 

kaznenih djela. Teški kriminalitet krađe su bila 24 kaznena djela u 2021., u 2022. je bilo 21 

kazneno djelo. 

Najviše kaznenih djela je na štetu mladeži i obitelji, 23 kaznena djela u 2021., 2022. 

povećanje na 32 kaznena djela. To je zanemarivanje djeteta, većina u naselju Donje Vratno 

Dio. 

U 2021. godini za promet je bilo 6 kaznenih djela, u 2022. godini 3 kaznena djela. 

Što se tiče razriješenosti kaznenih djela, u 2021. razriješenost je bila 88%, 2022. godine je 

bila 90%. 

Prekršaja za javni red i mir u 2021. je bilo 10, u 2022. je bilo 7. 

U 2023. u prva tri mjeseca bilo je 6 teških kriminaliteta krađe i teške krađe, dok je prošle 

godine bilo 9. Ima jedan organizirani kriminalitet kao kazneno djelo, 5 kaznenih djela na štetu 

mladeži i obitelji.  

Ukupno u prva tri mjeseca ove godine kaznenih djela bilo je 12, prošle godine u prva tri 

mjeseca 29. 

Otkrivanje kaznenih djela prošle godine u prva tri mjeseca bilo je 86%, ove godine je 83%. 

Dogovoreno je da će policija preventivno provoditi nadzor ispred naselja Donje Vratno Dio 

gdje su pritužbe vezane uz nasilje i intervencije. Eduard Oršoš je komentirao da ima brze 

vožnje po naselju, te zanemarivanje djece. Vjerojatno će se sazvati još jedna sjednica Vijeća 

za prevenciju gdje će se pozvati ravnateljica vrtića i ravnateljica Osnovne škole te vidjeti sa 

policijom što se može preventivno napraviti. Policija je ponudila da napravi neke preventivne 

akcije, da se poklone možda neke sjedalice za auto za djecu. Dobiven je također dopis za 

podjelu zaštitnih prsluka za bicikliste, podjela kaciga u Osnovnoj školi. 

 

Točka 6. 

Informacija o prijavljenim projektima na Program održivog razvoja lokalne zajednice - 

Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova EU za razdoblje od 2013. - 2022. godine 

Matija Košić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako je u materijalima čitav program ulaganja u zajednicu 

gdje je dobra suradnja sa Ministarstvom regionalnoga razvoja i fondova Europske unije. 

Ovih dana je stigla Odluka Ministarstva graditeljstva, prostornoga uređenja i državne imovine 

za nerazvrstane ceste koje se popravljene metodom hladne reciklaže. 

Ministarstvo regionalnoga razvoja je prošle godine sufinanciralo radove na modernizaciji 

Ulice Rade Končara u Novoj Vesi Petrijanečkoj, prvotnom odlukom sa 250.000,00 kuna, 

krajem godine dodijelili su još 100.000,00 kuna, pa je to ispalo 350.000,00 kuna i to je bila 

zapravo polovica tog iznosa. U 2021. godini imali smo sanaciju i uvođenje grijanja u 

Društveni dom Strmec Podravski gdje je bilo dodjeljeno 100.000,00 kuna prvotnom Odlukom, 

nakon toga su brzo napravljeni radovi te smo dobili još 100.000,00 kuna. U 2020. godini bio 

je prijavljen projekt sanacija i modernizacija Ulice braće Radić u Petrijancu, Ulica Matije 

Gupca i Vrtna ulica u Majerju gdje je sufinancirano sa 200.000,00 kuna. U 2019. godini je za 

Ulicu Alojzija Stepinca dobiveno 350.000,00 kuna. Projekt Energetski učinkovita i ekološka 

javna rasvjeta iz 2018. godine, iznosio je 621.811,25 kuna, od kojih je odobreno 200.000,00 

kuna od strane Ministarstva regionalnoga razvoja. U 2017. godini je obnovljena zdravstvena 

ambulanta sa sufinanciranim 200.000,00 kuna. Ministarstvo regionalnoga razvoja je dalo za 

obnovu kapelice u Majerju 50.000,00 kuna. 



Točka 7. 

Pitanja i prijedlozi 

 

Zdravko Mikulek ima dva pitanja. Prvo pitanje je u vezi asfaltiranja ceste Ladanje - 

Varaždin, imate li kakve informacije od ŽUC-a? Drugo pitanje je da li se može uvrstiti Kratka 

ulica u Novoj Vesi u asfaltiranje? 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara na prvo pitanje. Znači ŽUC je povukao 11 milijuna eura 

za potres i cesta do Ladanja do kuda je županijska je ušla u nabavu. Rok izvođenja radova je 

30. lipanj, to su sredstva Ministarstva mora, prometa i infrastrukture koja su sjela na ŽUC. Da 

li će biti 30. lipanj, s obzirom na vrijeme, je neizvedivo. Do kraja srpnja bi moglo biti 

napravljeno. Možemo postaviti pitanje ŽUC-u. 

Drugo pitanje Kartke ulice u Novoj Vesi, dakle Termoplin izrađuje glavni projekt za 

građevinsku dozvolu od plina, nakon što obave radove, vjerojatno je za očekivati da se to 

odradi. 

 

Matija Košić pita ima li možda informacija u kojem periodu bi Termoplin trebao to odraditi? 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara kako možemo postaviti pitanje Termoplinu. 

 

Točka 8. 

Razno 

 

Načelnik Željko Posavec daje informacije. Na području općine Petrijanec u zadnja dva 

dana imali smo četiri vatrogasne intervencije, u Dječjem vrtiću, Ulici Andrije Hebranga, Ulici 

braće Radić i 18 poziva iz romskog naselja prvi dan i 30 i nešto poziva drugi dan. Bila je 

službeno odrađena jedna intervencija u romskom naselju. Nakon toga vatrogasci su poslani 

na ispomoć u Vinicu, kod nas nije bilo potrebe. 

Pozvane su jučer Hrvatske vode jer potok teče u Vrtnoj ulici u Petrijancu, na jednom mjestu 

je zaštopano, da ne dođe do izlijevanja. Do izlijevanja potoka je došlo kod tvrtke NIKA-

KONSTRUKCIJE d.o.o. gdje su solarne elektrane jer su se ribnjaci prepunili ali nije bilo 

ugroza za tvrtku. Sa Hrvatskim vodama je iskomunicirano da dođu počistiti potok u Vrtnoj 

ulici, iza Metts dućana u Petrijancu, da se smeće izvadi van i da potok nastavi svoj tok prema 

ribnjacima. Zahvala vatrogascima što su bili operativni. Sjednica je bila informativna. 

 

 

Potpredsjednik Općinskog vijeća Matija Košić zaključuje rad 20. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Petrijanec u 20.06 sati. 

 

Zapisnik se usvaja na ____sjednici Općinskog vijeća Općine Petrijanec ______________. 

 

 

Zapisničarka:         Potpredsjednik Općinskog vijeća 

Ankica Košić                                  Matija Košić, v. r. 

 

 

PRILOG: 

1. Zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća od 27. travnja 2023. godine 


